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استاندار سمنان اعلام کرد:
کسب رتبه دوم پرداخت تسهیلات 

رونق تولید کشور توسط سمنان
شاهرود-زهرا میرزایی: اســتاندار سمنان گفت: از 
ابتدای سالجاری تاکنون ۱۱۸ مورد تسهیلات با اعتبار 
۱۶ هزار میلیارد ریال به متقاضیان این استان پرداخت 
شده است.سیدمحمدرضا هاشــمی افزود: در این مدت 
۲۰۴طــرح برای اخذ تســهیلات بــه بانک های عامل 
اســتان معرفی شده که در حدود ۶۰درصد آنها موفق به 
دریافت تسهیلات شده اند.وی ادامه داد: بیش از ۲۰درصد 
تســهیلات رونق تولید کشور طی پنج ماهه گذشته به 
واحدهای تولیدی اســتان پرداخت شده است.هاشمی 
خاطر نشان کرد: استان سمنان در این بازه زمانی توانسته 
رتبه دوم پرداخت تســهیلات رونق تولید را در کشور به 
خود اختصاص دهد.وی افزود: سال آتی بر اساس میزان 
پرداخت تسهیلات تبصره ۱۸، سهمیه های این حوزه به 
استان ها اختصاص می یابد که نیاز است در این خصوص 
تمهیدات لازم اتخاذ و تلاش ها برای پرداخت تسهیلات با 
جدیت دنبال شود.به گفته وی؛ از ابتدای سال جاری ۲۰۴ 
طــرح با اعتبار ۱۹ هزار میلیارد ریال به بانک های عامل 
استان برای پرداخت تسهیلات رونق تولید معرفی شده 
است.شــایان ذکر است: از ابتدای سال تاکنون بر اساس 
گزارش های رسمی اعلام شده، تعداد ۶ هزار و ۲۶۰ مورد 
طرح تسهیلات رونق تولید در کشور ثبت شده است که 
از این تعداد، ۷۱۸ طرح متعلق به اســتان سمنان است.

گفتنی است: از تعداد ۷۱۸ مورد طرح ثبت نام شده در 
بحث تسهیلات رونق تولید در استان سمنان، ۲۰۴ طرح 
با اعتبار ۱۹ هزار میلیارد ریال مورد بررسی و تأیید قرار 

گرفته و به بانک های عامل معرفی شده است.

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز: 
شورا پشتیبان شهردار است

 مهدی طاهری رئیس شــورای شهر شــیراز بعد از رأی 
اعتماد به دکتر اســدی، با اشــاره به رأی اعتماد اعضای 
شورای شــهر به وی، همه اعضای شــورا را فارغ از رأی 
داده شده، حامی شهردار جدید دانست که آن را در عرصه 
عمل و از همین لحظه نشان خواهند داد. وی اهداف دوره 
ششم شورای شهر شیراز مبارزه با زمینه های شکل گیری 
فساد و انجام اقدامات جهادی را مهم ترین خواسته خویش 
از شــهردار جدید دانســت که باید به صورت جدی آن 
را پیگیری نماید. رئیس شــورای شهر با اشاره به فضای 
گفتمانی حاکم بر جامعــه و فرمان مقام معظم رهبری 
در راســتای جهاد تبیین، شهرداری را یکی از مهم ترین 
متولیان تحقق عملی فریضه جهاد تبیین از طریق خدمت 
رسانی فوری و جهادی به مردم دانست که طبق مصوبات 

شورا باید با اولویت مناطق محروم صورت گیرد.

 یک میلیون و 600 کرمانشاهی
 عضو تعاونی ها هستند

رییس خانه تعاون گران استان کرمانشاه گفت: یک میلیون 
و ۶۰۰ هزار نفر از جمعیت استان، عضو تعاونی ها هستند.  
غفور احمدی رییس خانه تعاون گران استان کرمانشاه با 
تبریک روز ملی تعاون، اظهار کرد: در اســتان کرمانشاه 
بیش از ۳ هــزار و ۱۰۰ تعاونی فعــال داریم. وی ادامه 
داد: یک میلیون و ۶۰۰ هزار نفر از جمعیت کل اســتان 
کرمانشــاه به نوعی عضو تعاونی ها هستند.رییس خانه 
تعاون گران استان کرمانشاه در توضیح خدمات ارائه شده 
به تعاونی های سطح اســتان، گفت: دوره های آموزشی 
رایگان با ارائه مدرک معتبر برای تعاون گران در راستای 
ورود به بازار کار با مجوز فنی و حرفه ای برگزار می شود. 
وی یکی از مشــکلات و معضلات اصلــی تعاونی ها را 
نبود وثیقه کافی برای دریافت تسهیلات دانست، گفت: 
نمایندگی صندوق ضمانت سرمایه گذاری بخش تعاون را 
دارا هستیم، لذا برای تمام تعاونی های که قصد دریافت 
تسهیلات، سرمایه در گردش، سرمایه ثابت و... را دارند، 
می توانیم ضمانت بانکی صادر کنیم.احمدی، از پرداخت 

تسهیلات کم بهره به تعاونی ها خبر داد .

خبر

لزوم توجه به پیامدهای امنیتی و بهداشتی مراسم اربعین
 انتقاد شدید زائران اربعین

 از نبود امکانات
عراق پیش ازاین نسبت به بروز شرایط حادث شده فعلی 
هشدار داده بود، اما معلوم نیست که چرا مشوق هایی از 
وعده توزیع ده  ها میلیون بطری آب و اســتقرار صدها 
موکب و اینترنت رایگان، سهمیه ۱۰۰دلار به ازای هر زائر 
و وام تا پنج میلیون در این اوضاع واحوال آشفته اقتصادی 
در نظر گرفته شد تا نهایت، کار به اینجا بکشد که زیارت 
برخی زائران در نیمه راه ناتمام گذاشته شود؟! برخی خبرها 
نشان می دهد که ظرفیت پذیرش زائرین اربعین در کشور 
عراق و مرزهای دو کشور محدود بوده است. دستوراتی از 
سوی رئیس جمهور برای رفع مشکلات موجود در مسیر 
پیاده روی زائرین صادرشده است، اما بااین وجود، هیچ گونه 
خدمات خودرویی، آب و ســرویس بهداشــتی پس از 
عبور از مرزها در کشور عراق ارائه نمی شود. توصیه های 
خبرنگاران حاضر در مراســم اربعین این است که »شما 
رو بــه خدا دیگه نیایید! جمعیتی که حتی جای خواب 
نــداره، کمبود آب باعث کمبــود که هیچ، باعث بحران 
سرویس بهداشتی شده؛ خاک، گرما و جمعیت گرمازده 
و سرگردان« وضعیت فعلی به نحوی است که هر گونه 
اهمال در خصوص بازگشــت زائرین به شهرهای خود 
می تواند آثار دومینویی امنیتی و بهداشــتی به بار آورد. 
ضمن اینکه همین مسافران موجود این ظرفیت بالفعل را 
خواهند داشت که پس از بازگشت به کشور و شهرهای 
خود، به دلیل نبود بهداشــت کافی و عدم رعایت آن، به 
بیماری های مختلفی مبتلا شده و انواع بیماری ها را وارد 
کشور کنند، آن هم در شرایطی که قیمت دارو و درمان در 

ایران بسیار گران است و سر به فلک می کشد.
*کارشناس حوزه سلامت

ادامه از صفحه اول

استاندار لرستان مطرح کرد:
 ترویج کشت های پاییزه و ممانعت
  از کشت های بهاره و آب دوست

اســتاندار لرســتان بر ضرورت ترویج کشت های 
پاییزه و ممانعت از کشــت های بهاره و آب دوست 
تاکید کرد.فرهاد زیویار در جلسه شورای حفاظت 
از منابع آب لرســتان، اظهار کرد: جلسات شورای 
حفاظت از منابع آب در فصول سرد سال با رویکرد 
مدیریت منابع آب در ســال آینده برگزار خواهد 

شد.
وی با بیان اینکه بــرای مقابله با کم آبی همراهی 
دســتگاه های اجرایی و مردم نیاز اســت، تصریح 
کرد: تدابیر ویژه ای برای آموزش و فرهنگ ســازی 
کشاورزان و مردم در بخش ها و روستاها به منظور 
مدیریت مصرف آب و عدم کشــت محصولات آب 
دوست در مناطق غیرضروری در سال آینده انجام 

خواهد شد.
استاندار لرستان خاطرنشان کرد: ترویج کشت های 
پاییزه و ممانعت از کشــت های بهاره و آب دوست 
تا حد قابل قبول برای ســال آینده در دستور کار 
شورا قرار دارد.زیویار اضافه کرد: باید از استحصال 
چاه های حفر شده غیرمجاز، آبیاری باغات و فضای 
سبز با آب شرب ممانعت و با افراد متخلف برخورد 

خواهد شد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان خبر داد:
 افزایش 200 درصدی خرید گندم 

در آذربایجان شرقی
رئیس سازمان جهاد کشــاورزی آذربایجان شرقی 
گفت: با وجود اینکه ما با شــرایط نامساعد جوی 
مثل کاهش بارندگی ها و افزایش دما مواجه بودیم 
ولی موفق شــدیم تا خرید گندم را نسبت به سال 

گذشته بیش از ۲۰۰ درصد افزایش دهیم.
اکبر فتحی، در همایش کشــت پاییزه  به منظور 
هماهنگــی لازم بــرای این کشــت در اســتان 
آذربایجان شــرقی در  مجتمع شهید کسایی تبریز 
اظهار کرد: امســال ۳۸۰ هزار هکتار کشت دیم را 
برای زراعت گنــدم برنامه ریزی نموده ایم و حدود 
۷۰ هزار هکتــار اراضی زراعی آبی را به کشــت 
گندم آبی و حدود ۶۰ هزار هکتار هم به کشــت 

جو اختصاص می دهیم.
وی گفت: با وجود اینکه ما با شــرایط نامســاعد 
جوی مثل کاهش بارندگی ها،  افزایش دما مواجه 
بودیم ولی موفق شــدیم تا خرید گندم را نسبت 
به ســال گذشــته بیش از ۲۰۰ درصــد افزایش 
دهیم و این نشان می دهد که اقدامات انجام شده 
برای کشــت تاثیرگذار بوده است و راهنمایی های 
کارشناســان پهنه و رعایت اصول فنی باعث شده 
است تا ما این کارنامه موفق را داشته باشیم و این 
اقدامات باید تداوم یابد تا امســال هم شاهد نتایج 

خوبی باشیم.

نماینده آستارا در مجلس عنوان کرد
 اجرای 16 پروژه آب و فاضلاب 

در شهرستان آستارا
نماینده آستارا در مجلس، از اجرای ۱۶ پروژه آب 
و فاضلاب در شهرســتان آســتارا با بیش از ۲۷۰ 
میلیارد تومان اعتبار خبر داد و خاطرنشــان کرد: 
همه روســتاهای شهرســتان تحت پوشش پروژه 

محرومیت زدایی هستند.
غلامرضــا مرحبــا، با اشــاره به تنــش آبی این 
شهرستان تا ســال گذشته، گفت: برخی روستاها 
روزهای طولانی آب شــرب نداشتند و در مناطق 
شــهری نیز قطعــی های مکرر آب داشــتیم، اما 
امســال علیرعم کاهش بارندگی و افزایش ورودی 

مسافر اصلا قطعی آب نداشتیم.
نماینده آســتارا در مجلس از اجرای ۱۶ پروژه آب 
و فاضلاب در شهرســتان آســتارا با بیش از ۲۷۰ 
میلیارد تومان اعتبار خبر داد و خاطرنشــان کرد: 
همه روســتاهای شهرســتان تحت پوشش پروژه 
محرومیــت زدایی هســتند. همچنیــن قرارگاه 
ســازندگی امام حسن مجتبی)ع( در ۱۰ روستای 
بخش لوندویــل با اعتبار ۵۶ میلیارد تومانی اقدام 
به تعویض شــبکه و احداث و راه اندازی چاه های 

جدید خواهد کرد.
مرحبا با بیــان اینکه تصفیه خانه بزرگ آســتارا 
بــا بیش از اعتبار ۱۱۷ میلیارد تومانی در دســت 
اجراست، یادآور شد: آستارا به کارگاه بزرگ پروژه 
های آب و فاضلاب تبدیل شــده است. پروژه سد 
لاستیکی ملاهادی نیز که دارای پیشرفت کمتر از 
۵۰ درصدی است در صورت تامین اعتبار اجرایی 

می شود.

خبر

نشست خبری سخاوت اسدی، با نزدیک به 
۲۰۰ نفر از اصحاب رسانه، فعالین اجتماعی 

و مجازی استان بوشهر برگزار شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی منطقه ویژه 
پارس- نشست خبری سخاوت اسدی، مدیر 
عامل ســازمان منطقه ویژه پارس با حضور 
محمد علی موســوی، مدیر کار و خدمات 
اشــتغال، خســرو افروزه، معاون توســعه 
اقتصــادی و جذب ســرمایه و محمد باقر 
یوسف زاده مدیر روابط عمومی و تشریفات 
ســازمان منطقه ویژه پارس و نزدیک ۲۰۰ 
نفــر از اصحاب رســانه، فعالین اجتماعی و 
مجازی استان بوشــهر برگزار شد.سخاوت 
اســدی مدیر عامل ســازمان منطقه ویژه 
پارس در ابتدای این مراســم ضمن تقدیر و 
تشکر از رسانه های استان بوشهر که یاری 
رسان صنعت نفت در پیشبرد اهداف توسعه 
منطقه پارس جنوبی هســتند، جایگاه این 
رســانه ها در تنویر افکار عمومی را حساس 
و اثر گذار بر شمرد.اســدی در مورد تعداد 
زیادی از ســوالات خبرنــگاران در زمینه 
آلودگی منطقــه ویژه پــارس گفت؛ هیچ 
کســی نمی تواند منکر آلودگی صنعتی در 
این منطقه شــود اما اینکه این آلودگی به 
دلیل ترکیبات آن منشــاء بیماری سرطان 
باشد و یا اینکه نرخ این بیماری در منطقه   
پارس بالاتر از میانگین ســایر نقاط کشور 
باشد توسط هیچ دســتگاهی چه دانشگاه 
علوم پزشــکی و ســازمان محیط زیســت 
استان بوشهر تایید نشــده است.وی ادامه 
داد؛ سازمان منطقه ویژه پارس از پژوهش ها 
و تحقیقات در زمینه شــناخت و رفع اثرات 
آلودگی در منطقه حمایت کامل می کند و 
تمام تلاش خود را جهت کاهش فلرینگ در 
منطقه انجام خواهد داد.مدیر عامل سازمان 
منطقه ویژه پارس افزود؛ پروژه اولین واحد 
پارس  منطقه  در  پالایشی ســرمایه گذاری 
شــمالی در هفته دولت آغاز به کار کرد که 
نشــان دهنده عزم راســخ وزارت نفت برای 
توسعه این منطقه است و بحثی در مورد جا 

به جایی این منطقه در دستور کار نیست.
اســدی همچنیــن در پاســخ به ســوال 
خبرنــگاران در زمنیه تعهــد وزارت نفت 

در بحــث مســئولیت های اجتماعی گفت؛ 
در هفتــه دولت بیــش از ۲۷ طــرح عام 
المنفعه در اســتان بوشــهر توسط وزارت 
نفت به بهره برداری رســید و اعتباری بالغ 
بــر ۱۳۷۷ میلیــارد تومان بــرای این امر 
اختصاص یافت و جا دارد دســتگاه ها ذی 
ربط استان بوشهر با اجرای پروژه ها مصوب 
این مبلغ را جذب نمایند.ســخاوت اسدی 
در مــورد مشــوق های ســرمایه گذاری در 
منطقه گفت؛ وظیفه اصلی سازمان منطقه 
ویژه پارس جذب سرمایه گذار و حمایت از 
ســرمایه گذاران اســت زیرا این امر ارتباط 
مستقیمی با اشتغال پایدار و توسعه منطقه 
دارد و در سازمان منطقه ویژه پارس با ارائه 
مشوق هایی مانند اختصاص اراضی تملیکی 
به ســرمایه گذارانی که پروژه  آنها در مرحله 
انجام اســت، اصلاح آیین نامــه ها و رفع 
موانع پروژه های نیمه کاره سعی شده است 

ســرعت فعالیت های اقتصادی در منطقه را 
افزایش دهیم.

  جذب نیروهای بومی در سال گذشته 
قابل مقایسه با سال های قبل نیست

مدیر عامل منطقه ویژه پارس افزود؛ مدعی 
هســتم در زمینه اشــتغال نیروهای بومی 
کاری که صــورت گرفته قابل مقایســه با 
ســال های قبل نیســت به طــوری که در 
سال ۱۴۰۰ اشتغال نیروهای بومی ۲۲۲۲ 
نفر بوده اســت و اکنون در ۵ ماهه نخست 
ســال این رقم ۲۰۴۸ نفر است و امیدواریم 
با پروژه های تعریف شــده این رقم به بالای 

۵۰۰۰ نفر در پایان سال برسد.
اسدی ادامه داد؛ رســاندن نرخ بیکاری به 
صفر در هیچ جای جهان امکان  پذیر نیست 
اما طبق آمار میزان نرخ بیکاری در عسلویه 

بسیارپایین تر از میانگین کشوری است.
وی در پاسخ به سوال خبرنگاران در زمینه 

تعارض اراضی منطقه ویژه و برخی شهرها 
و روستاهای منطقه پارس جنوبی گفت؛ با 
تهیه نقشــه های خط نگار از منطقه میزان 
دقــت تعیین اراضی منطقــه افزایش یافته 
است و محدوده تمامی روستاها و شهرهای 
منطقه را به بنیاد مســکن انقلاب اسلامی 
واگذار کرده ایم.اســدی همچنین در مورد 
بیمارستان  زمینه  در  ســوالات خبرنگاران 
عســلویه و بحــث تامین آب شــرب جم 
گفت؛ مصوبه بیمارستان ۱۰۱ تخت خوابی 
عســلویه با شــرح وظیفه هر نهاد مشخص 
اســت و وزارت نفت تعهــدات خود در این 
زمینه را به طور کامل اجرا کرده اســت  در 
مورد پروژه آب رســانی شــهر جــم نیز به 
همین صــورت صنعت نفت تمامی تعهدات 
خــود را انجام داده اســت و امید اســت با 
اقدامــات وزارت نیرو این پــروژه تا انتهای 

امسال به بهره برداری برسد.

نشست خبری مدیر عامل سازمان منطقه ویژه پارس با اصحاب رسانه استان بوشهر 

هیچ کسی نمی تواند منکر آلودگی صنعتی در این منطقه شود

ســخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج ازتصویب 
لایحه ارتقاء معیشت و تکریم پرسنل متخصص آتش نشان 

شهرداری با اکثریت آراء حاضرین خبر داد.
بــه گزارش پایــگاه خبری کرج امــروز، عمــار ایزدیار در 
نشســت خبری هفتادمین جلسه رســمی شورای شهر در 
جمع خبرنگاران به لایحه ارتقاء معیشــت و تکریم پرسنل 
متخصص آتش نشــان اظهارداشــت: امروزه آتش نشانان 
بعنــوان اصلی تریــن نیروی خدمات رســان و امدادی در 
مواجهه با بحران ها و حوادث شــهری و همچنین مهمترین 
رکن خدمات شــهری برای ارائه خدمات مناســب و حفظ 
ســلامت و کرامت جامعه بشــمار می آید؛ از این رو حفظ 
آرامش ذهنی و روحــی ، افزایش توان بدنی ، ارتقاء دانش 
آکادمیک و عملــی در جهت اقدامات صحیح در مواجهه با 
این خطرات و آســیب ها بسیار حســاس و چشم پوشی از 
آن منجر به کاهش توان عملیاتی در مرور زمان و بروز آثار 

مخرب عملیاتی در سطح جامعه هدف خواهد شد.
ســخنگو و نائب رئیس شورای اســلامی شهر کرج به متن 
لایحه اشــاره کرد و افزود: لذا با توجه بــه اهمیت جایگاه 
بلنــد ایثــار و ایثارگری که تبلور آن در نــوع فعالیت های 
همکاران آتش نشــان به وضوح دیده می شود؛ جهت تکریم 
و بزرگداشــت خدمات آنان و لزوم توانمند سازی  و ترغیب 
پرســنل عملیاتی به دانش پژوهی و ارتقاء سطح سازمانی 

پیشنهاد می گردد موارد ذیل جهت برقراری عدالت توزیعی 
و پاسداشت عملکرد آتش نشانان گرانقدر و درنتیجه کاهش 
دغدغه های حقوق و دســتمزد و رویکرد چابک ســازی و 
ارتقاء علمی و عملیاتی این عزیزان توســط شهرداری کرج 
به همکاران فعّال در بدنه عملیاتی ســازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی کرج پرداخت شود.ایزدیار بیان کرد: بمنظور 
تکریم منزلت نیروهای آتش نشان و عنایت به کار سخت و 
مواجهه مستمر این عزیزان با حوادث و بحران ها و ضرورت 
حفظ و نگهداری نیروی متخصص بعنوان مهمترین سرمایه 
ســازمانی مواردی در قالب رفاهیات به پرســنل عملیاتی و 

مدیران عملیاتی سازمان نامبرده اعمال شود.
وی بیان کرد: بر این اســاس افزایش میــزان اضافه کار تا 
ســقف ۱۷۵ ساعت مستند به نامه ســازمان شهرداری ها و 
دهیاریهای کشورو درج میزان ساعات تعطیل کاری ماهانه 
حســب مجموع روزهای تعطیل رســمی ســالیانه بهمراه 
روزهایــی که دولت بنــا بر هر دلیلی از طریق رســانه ها و 
جراید بعنوان تعطیل سراسری اعلام می نماید بدلیل حضور 
پرســنل عملیاتی آتش نشان در محل کار و خدمت رسانی 

به مردم شهر کرج می باشند بایستی اقدام شود.
وی،اصلاح مصوبه حق درجات آتش نشــانان وتغییر ردیف 
بودجه از حق مســئولیت به رفاهیات بمنظور قابل محاسبه 
نمودن مبالغ حق درجات بر مبنای نوع درجه و ضریب پایه، 

جبران هزینه تامین غذای گرم آتش نشانان با توجه به نوع 
شیفت کاری مصوب شد.

ایزدیار خاطرنشان کرد: آیتم های فوق پس از تصویب برای 
همه پرسنل عملیاتی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
کرج محاســبه و  در قالب رفاهیات واریز خواهد شــد و در 
ســالهای آتی ضمن اعمال ضرایب افزایش سالیانه  با تامین 
اعتبار مناســب ،  در بودجه سالیانه شــهرداری کرج پادار 
خواهد شد. سخنگوی شــور ای شهر کرج یادآور شد: بنابر 
این لایحه به شــهرداری کرج اجازه داده شــد در راستای 
ترمیم معیشــت پرسنل شهرداری کرج سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی نسبت به اعمال بسته پیشنهادی پیوست 
اقــدام و در صورت نیاز اعتبار لازم در متمم بودجه ســال 

۱۴۰۱ پادار گردد.
ایزدیار، بررسی لایحه شــهرداری در خصوص معرفی عضو 
ناظر جهت حضور در جلســات کمیته نمــا و معرفی علی 
ذبیحی عضو شــورای شــهر به عنوان ناظر این کمیته را از 
دیگر لوایح جلسه هفتادمین شورای شهر کرج عنوان کرد.

وی بیان کرد:لایحه شــهرداری در خصوص مرکز فرهنگی 
مــوزه دفاع مقدس پیرامون روند ادامه پروژه مرکز فرهنگی 
موزه دفاع مقــدس و با عنایت به تامیــن اعتبار پروژه نیز 
توسط اعضای شــورای شهر چکش کاری و در نهایت اصل 
لایحه شهرداری با اکثریت آراء حاضرین به تصویب رسید.

سخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج

لایحه ارتقاء معیشت و تکریم پرسنل متخصص آتش نشان شهرداری کرج تصویب شد

مدیرکل آموزش و پرورش کرمانشاه اعلام کرد که 
از محل مصوبات ســفر رییس جمهور به اســتان، 
۵۲۲ میلیارد تومان برای بهبود وضعیت آموزش و 

پرورش استان کرمانشاه اختصاص یافت. 
»ســلمان محمدی« اظهار داشــت: از این میزان 
اعتبــار ۳۰۰ میلیــارد تومان مربوط به ســازمان 
نوســازی و توســعه و تجهیز مدارس می شود تا 
برای ســاخت، تخریب و نوســازی مدارس سطح 
اســتان در ســال تحصیلی پیش رو هزینه شود. 
وی افــزود: همچنین ۱۰۰ میلیــارد تومان دیگر 
نیز به منظور هوشمندسازی مدارس سطج استان 
در ســال تحصیلی ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ هزینه خواهد 
شد. به گفته او سازمان نوسازی مدارس همچنین 
مبلغ ۷۵ میلیارد تومان را به منظور تجهیز مدارس 
اســتان و تهیه لــوازم مورد نیاز در ســفر رییس 

جمهور دریافت کرده است.
مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمانشاه عنوان 
کــرد: ۱۲ میلیــارد تومان نیز بــه منظور تکمیل 
پروژه های اســتخر در شهرستان های کرند غرب و 
روانســر اختصاص پیدا کرده و پروژه های فضاهای 

آبادغرب،  اسلام  کرمانشاه،  ورزشی شهرستان های 
ثلاث باباجانی و صحنه نیز بــا به کارگیری بودجه 

استانی تکمیل خواهد شد.
محمدی ادامــه داد: همچنین ســازمان برنامه و 
بودجه موظف شــد که مبلغ ۱۵ میلیارد تومان را 
برای تکمیل خوابگاه دانشگاه فرهنگیان استان در 
سال ۱۴۰۲ در اختیار آموزش و پرورش کرمانشاه 
قرار دهــد. وی در رابطه با هنرســتان های فنی و 

حرفه ای و کار و دانش اســتان نیــز گفت: رییس 
جمهور در سفر خود به کرمانشاه مبلغ ۲۰ میلیارد 
تومــان را نیز برای تجهیز این مدارس در ســطح 

استان اختصاص داده است.
مدیــرکل آمــوزش و پرورش اســتان کرمانشــاه 
همچنین اشاره ای نیز به مدارس کانکسی در سطح 
اســتان نیز کرد و گفت: در سفر رییس جمهور به 
کرمانشاه مقرر شد تا در قراردادی با ستاد اجرایی 
فرمان امام )ره( در مدارســی با جمعیت بالای ۱۰ 

نفر مدرسه و کلاس درس ایجاد شود.
براســاس اطلاعات ارایه شــده از سوی آموزش و 
پرورش استان کرمانشــاه در مجموع چهار هزار و 
۲۴ مدرســه در سطح این اســتان فعال است که 
۱۴ هــزار و ۸۸۱ کلاس درس را در خود جای می 

دهند.
اکنون ۲۶ هزار معلم در سطح استان روند تدریس 
دانــش آموزان را بر عهده دارند که از این آمار ۱۳ 
هزار و ۷۲۰ نفر دارای مدرک کارشناسی، ۶ هزار و 
۸۵۴ نفر کارشناسی ارشد و ۲۶۶ نفر دارای مدرک 

دکتری هستند.

 ۵۲۲ میلیارد تومان از محل مصوبات سفر دولت
 به آموزش و پرورش کرمانشاه اختصاص یافت
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